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PROTOKÓŁ NR VII / 2024 

Z  VII SESJI RADY GMINY WIELISZEW 

z dnia 7 listopada 2024 roku 

Ad. 1. Otwarcie obrad VII sesji Rady Gminy Wieliszew.  

O godz. 10:00 w Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie Przewodniczący Gminy Wieliszew 

Rafał Donarski otworzył obrady VII sesji Rady Gminy Wieliszew IX kadencji. 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Donarski przywitał zebranych: Wójta Gminy – Pana Pawła 

Kownackiego, Skarbnika Gminy – Panią Magdalenę Sobczak, Panią Mecenas Agnieszkę Wolińską, 

Radnych, Sołtysów, pracowników urzędu gminy oraz wszystkich zebranych, którzy przybyli na 

posiedzenie lub oglądają transmisję posiedzenia w internecie. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym 

obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radnych o potwierdzenie obecności poprzez przyciśnięcie 

przycisku kworum na tablecie. Obecność potwierdziło 14 Radnych.  

Obecni: Anna Buczek, Rafał Donarski, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, 

Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Artur Sierawski, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, 

Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń. 

Nieobecny Radny Artur Miętek. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził kworum, a tym samym prawomocność podejmowanych uchwał. 

Lista obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu.  

Lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że proponowany porządek obrad zamieszczony został 

w systemie e-sesja na siedem dni przed terminem obrad.  

Uwag i propozycji zmian nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nw. zmieniony porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad VII sesji Rady Gminy Wieliszew. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Gminy Wieliszew. 

4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym.  

6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz o udzielonych na nie odpowiedziach. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wieliszewie. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Wieliszew do realizacji Programu 

„Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” – edycja 2025. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2025 rok. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Wieliszew lub jej jednostkom organizacyjnym oraz 

wskazania organu lub osoby do tego uprawnionej. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia zasad przyznawania 

diet i zwrotu kosztów podróży służbowej. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zamknięcie obrad VII sesji Rady Gminy Wieliszew. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Anna Buczek, Rafał Donarski, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska,  

Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Artur Sierawski, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, 

Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Artur Miętek 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Gminy Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół został udostępniony Radnym i do dnia 

dzisiejszego uwagi oraz wnioski o zmiany protokołu nie wpłynęły. Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce 

teraz zgłosić uwagi.  

Uwag i zmian nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Gminy Wieliszew. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Anna Buczek, Rafał Donarski, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska,  

Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Artur Sierawski, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, 

Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Artur Miętek 

Ad. 4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Wieliszew Paweł Kownacki przedstawił informacje o działalności w okresie międzysesyjnym 

zgodnie z załącznikiem nr 4. 

Prezentacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Radny Edwin Zezoń poprosił o więcej informacji nt. dofinansowania w ramach projektu „Ciepłe 

mieszkanie” oraz o informacje dotyczące ilości wniosków do Centralnej Ewidencji i Informacji 
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o  Działalności Gospodarczej (CEIDG) – z podziałem na rozpoczęcie działalności ich zawieszenia 

i zamknięcia. Następnie wniósł o odnowienie i utrzymanie w należytym stanie cmentarza „na 

Kwietniówce”. 

Radny Artur Sierawski zaznaczył problem z dostępnością do pediatry w Janówku, gdzie dyżur jest 

pełniony 3x w tygodniu, bez poniedziałków i piątków. Następnie zgłosił, że otrzymał informacje od 

mieszkańców, że rezygnują z korzystania z usług tego oddziału przychodni, w związku z czym należy 

przyjrzeć się tej tendencji i podjąć działania, aby ją powstrzymać. 

Wójt Gminy Wieliszew Paweł Kownacki odpowiedział zgodnie z posiadaną wiedzą. Przedstawił 

propozycje działań mających za zadanie modernizację dojazdu do cmentarza oraz prac zmierzających do 

odnowienia tej nekropolii; docenił zainteresowanie Radnego tym tematem. W sprawie Ośrodka Zdrowia 

poinformował, że kwestia ustalania dyżurów lekarzy jest na bieżąco rozwiązywana przez Panią Dyrektor 

SPZOZ. 

Dyrektor SPZOZ Anna Nałęcz odpowiedziała Radnemu, że w miniony wtorek, od razu po zgłoszonym 

przez Radnego problemie, podjęła działania i od przyszłego tygodnia pediatra będzie pełnił dyżur również 

w poniedziałki. Dodała, że każdego dnia w trakcie dyżuru pediatra ma wolne miejsca, więc żadne dziecko 

nie zostaje odesłane bez możliwości umówienia wizyty.  

Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew zaproponował, aby na kolejnym posiedzeniu Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Ekologii zaplanować punkt obrad dotyczący sprawozdania z liczby przyjmowanych 

pacjentów w poszczególnych placówkach, aby móc rzetelnie rozpatrzyć zastrzeżenia zgłaszane do ośrodka 

zdrowia.  

Radny Jan Sołtys powrócił w swojej wypowiedzi do tematu cmentarza „na Kwietniówce” i poparł wniosek 

Radnego Edwina Zezonia.  

Radny Edwin Zezoń zaznaczył, że docelowo cmentarz „na Kwietniówce” mógłby funkcjonować jako 

gminy cmentarz komunalny. 

Wójt Gminy Wieliszew Paweł Kownacki ponownie przyznał rację Radnym i wyraził swoje poparcie w tym 

temacie.  

Ad. 5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

Raport Przewodniczącego Rady Gminy Wieliszew o działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz o udzielonych na nie 

odpowiedziach.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły żadne 

interpelacje ani zapytania. 

Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wieliszewie. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii Bartłomiej Trzaskoma poinformował,  

że w trakcie posiedzenia Komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

Przewodniczący powiadomił zgromadzonych, że nowym członkiem Rady Społecznej został wskazany 

przez Wojewodę Pan Marcin Fabisiak, a następnie zgłosił konieczność poprawienia w uzasadnieniu daty 

powołania członków Rady Społecznej z wpisanej 30.05.2024 r. na prawidłową datę 30.05.2023 r. 
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Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady 

Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wieliszewie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Anna Buczek, Rafał Donarski, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska,  

Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Artur Sierawski, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, 

Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Artur Miętek 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Wieliszew do realizacji 

Programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” – edycja 2025. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii Bartłomiej Trzaskoma poinformował,  

że w trakcie posiedzenia Komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie.  

P.o. Kierownika OPS Pani Krystyna Marszał-Jankowska przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie.. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Wieliszew do 

realizacji Programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” – edycja 2025. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Anna Buczek, Rafał Donarski, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, 

Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Artur Sierawski, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, 

Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Artur Miętek 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała została zaopiniowana większością głosów 

Komisji Rozwoju pozytywnie, przy rekomendacji dwóch zmian zaproponowanych kwot podatku: 

− zmiana stawki podatku od budynków mieszkalnych lub ich części - zamiast stawki 1,13 zł na 1,10 zł 

od 1 m² powierzchni użytkowej, określonej w §1 pkt 2 ppkt a) projektu uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

− zmiana stawki podatku od budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od 

budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej - zamiast 

stawki 33,10 zł od 1 m² na 33,00 zł od 1 m² powierzchni użytkowej, określonej w §1 pkt 2 ppkt b) 

projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 
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Wójt Gminy Wieliszew Paweł Kownacki omówił proponowane zmiany wysokości podatków.  

Radna Dorota Sarna zapytała o kwoty zaległości w opłatach podatku od nieruchomości.  

Kierownik Referatu Podatków Aneta Sejda poinformowała o kwotach zaległości mieszkańców oraz firm. 

Radny Artur Sierawski powtórzył uwagi zgłaszane w trakcie posiedzenia Komisji Rozwoju. Zauważył, że 

podwyżki w opłatach są przewidywane właściwie w każdym aspekcie życia mieszkańca i zaapelował do 

Radnych, aby jeszcze raz rozważyli konieczność podnoszenia kwot podatku w Gminie Wieliszew. 

Zauważył, że warto przeanalizować wydatki gminy m.in. na imprezy kulturalne i może w tym zakresie 

przewidzieć oszczędności. 

Radny Łukasz Miętek zauważył, że proponowana podwyżka podatku jest najmniejszą kwotą pośród 

podwyżek sąsiednich gmin, natomiast w skali całej Gminy Wieliszew wygeneruje znaczący wpływ do 

budżetu, z którego coraz większe kwoty należy wydatkować m.in. na zaplanowane inwestycje. 

Radny Edwin Zezoń wyraził zdanie, że w celu nadążania za wymaganiami inwestycyjnymi mieszkańców 

gminy oraz innych oczekiwań wobec gminy, podwyżka podatku jest nieunikniona. Zgodził się, że należy 

zachęcać mieszkańców do zameldowania u nas i płacenia podatków przez dodatkowe argumenty, np. SIM, 

karta mieszkańca itp. Ponadto przywołał nowo podjęte ustawy, które w skrócie przerzucają koszty oświaty 

na gminy.  

Nastąpiła dyskusja, w której Radni wymieniali argumenty za i przeciw podwyżce stawek podatku. 

Radny Jan Sołtys odniósł się do wcześniejszych wypowiedzi, następnie zauważył, że każda z kwot 

zaproponowanych w projekcie uchwały wynika z wyliczeń m.in. Głównego Urzędu Statystycznego, 

następnie poparł wniosek Komisji Rozwoju o zmianę stawki podatku od budynków mieszkalnych lub ich 

części - zamiast stawki 1,13 zł na 1,10 zł od 1 m² powierzchni użytkowej. Radny zawnioskował, aby 

stawkę podatku od budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 

mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej pozostawić w wysokości 

33,10 zł od 1 m² powierzchni użytkowej. 

Wójt Gminy Wieliszew Paweł Kownacki odniósł się do wcześniejszych wypowiedzi Radnych, 

poinformował, że rozumie i szanuje wniosek Radnego Jana Sołtysa, ale uważa, że właściwym jest 

pozostawienie stawki wypracowanej w trakcie posiedzenia Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego. 

Radny Edwin Zezoń poprosił Jana Sołtysa o rezygnację z wniosku o zmianę kwoty podatków dla 

działalności gospodarczej. 

Radny Jan Sołtys przystał na argumenty zgłaszane przez przedmówców i wycofał swój wniosek.  

Głosowano w sprawie: wniosek w sprawie zmiany stawki podatku od budynków mieszkalnych lub ich 

części - zamiast stawki 1,13 zł na 1,10 zł od 1 m² powierzchni użytkowej, określonej w §1 pkt 2 ppkt a) 

projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Anna Buczek, Rafał Donarski, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, 

Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna 

Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

PRZECIW (1): Artur Sierawski  
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Artur Miętek 

Głosowano w sprawie: wniosek w sprawie zmiany stawki podatku od budynków związanych 

z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na 

prowadzenie działalności gospodarczej - zamiast stawki 33,10 zł od 1 m² na 33,00 zł od 1 m² powierzchni 

użytkowej, określonej w §1 pkt 2 ppkt b) projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Anna Buczek, Rafał Donarski, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, 

Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna 

Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

PRZECIW (1): Artur Sierawski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Artur Miętek 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2025 rok z uwzględnieniem poprawek Komisji Rozwoju. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Anna Buczek, Rafał Donarski, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, 

Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna 

Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

PRZECIW (1): Artur Sierawski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Artur Miętek 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę. 

Przerwę rozpoczęto o godzinie 12:31.  

Obrady wznowiono o godzinie 12:53. 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Wieliszew lub jej jednostkom organizacyjnym oraz 

wskazania organu lub osoby do tego uprawnionej. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała została jednogłośnie zaopiniowania pozytywnie 

przez członków Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego. 

Kierownik Referatu Podatków Aneta Sejda przedstawiła projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Anna Buczek, Rafał Donarski, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, 

Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna 

Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

PRZECIW (0):  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2): Artur Miętek, Artur Sierawski 
BRAK GŁOSU (0) 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia zasad 

przyznawania Sołtysom diet i zwrotu kosztów podróży służbowej. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała została zaopiniowania pozytywnie większością 

głosów przez członków Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, a następnie przedstawił 

proponowane zmiany. 

Radny Edwin Zezoń poparł propozycję podwyższenia diet Sołtysów, po czym zgłosił wniosek o zmianę 

zaproponowanych kwot: zamiast zaproponowanej w §1 ust. 1 pkt 1 uchwały w sprawie ustanowienia zasad 

przyznawania Sołtysom diet i zwrotu kosztów podróży służbowej kwoty 500,00 zł proponuje kwotę 450,00 

zł; zamiast zaproponowanej w §1 ust. 1 pkt 2 kwoty 500,00 zł proponuje kwotę 450,00 zł; zamiast 

zaproponowanej w §1 ust. 1 pkt 3 kwoty 100,00 zł proponuje kwotę 200,00 zł. 

Radny Bartłomiej Trzaskoma wyraził swój sprzeciw wobec wniosku Radnego Edwina Zezonia.   

Radny Jan Sołtys zaznaczył, że jako Sołtys Łajsk nie będzie brał udziału w głosowaniu w sprawie 

omawianego projektu uchwały, natomiast wyraził sprzeciw wobec wniosku zgłoszonego przez Radnego 

Edwina Zezonia a następnie wyliczył argumenty za pozostawieniem pierwszej propozycji podwyższenia 

diet Sołtysów. 

Radny Artur Sierawski wyraził sprzeciw wobec wniosku Radnego Edwina Zezonia.  

Głosowano w sprawie: wniosek w sprawie zmiany kwot diet Sołtysów - zamiast zaproponowanej w §1 

ust. 1 pkt 1  uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania Sołtysom diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowej kwoty 500,00 zł proponuje się kwotę 450,00 zł; zamiast zaproponowanej w §1 ust. 1 pkt 2 

kwoty 500,00 zł proponuje się kwotę 450,00 zł; zamiast zaproponowanej w §1 ust. 1 pkt 3 kwoty 100,00 zł 

proponuje się kwotę 200,00 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10): Anna Buczek, Rafał Donarski, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, 

Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

PRZECIW (3): Artur Sierawski, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma 

BRAK GŁOSU (1): Jan Sołtys 

NIEOBECNI (1): Artur Miętek 
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Nastąpiła dyskusja, w której Radni oraz Sołtysi przytaczali argumenty za oraz przeciw zaproponowanej 

zmiany w projekcie uchwały. 

Radny Jan Sołtys wniósł o reasumpcję głosowania w sprawie wniosku Radnego Edwina Zezonia. 

Radca Prawny Pani Agnieszka Wolińska poinformowała, że nie ma ku temu podstaw prawnych. 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Głosowano w sprawie: wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Anna Buczek, Rafał Donarski, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, 

Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

PRZECIW (1): Artur Sierawski 

BRAK GŁOSU (1): Jan Sołtys 

NIEOBECNI (1): Artur Miętek 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia 

zasad przyznawania Sołtysom diet i zwrotu kosztów podróży służbowej z zaproponowanymi zmianami. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10): Anna Buczek, Rafał Donarski, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, 

Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

PRZECIW (3): Artur Sierawski, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma 

BRAK GŁOSU (1): Jan Sołtys 

NIEOBECNI (1): Artur Miętek 

Ad. 12. Wolne wnioski i informacje. 

Wójt Gminy Wieliszew Paweł Kownacki przedstawił informację dotyczącą liczby pacjentów filii SPZOZ 

Wieliszew w Janówku, którzy zrezygnowali z deklaracji do lekarza podstawowej opieki zdrowotnej.  

Radny Jan Sołtys poprosił o wycinkę zarośli odcinek drogi od ul. Kościelnej do ul. Akacjowej 

w Michałowie-Reginowie.  

Radny Artur Sierawski zauważył, że unieważniono postępowanie przetargowe na remonty placów zabaw 

i poprosił o informację, kiedy mieszkańcy mogą spodziewać się obiecanych napraw. 

Radny Łukasz Miętek zwrócił się do Radnego Artura Sierawskiego i zanegował, jakoby OSP Wieliszew  

korzystała z odpłatnych usług firm zewnętrznych za gminne pieniądze i oświadczył, że nie pozwoli 

rozpowszechniać takich nieprawdziwych informacji. 

Radny Jacek Kuciński podziękował Wójtowi, Pani Sekretarz oraz Panu Wodyńskiemu za pomoc w pracach 

na osiedlu 600-lecia. Dodał, że ulica przy przedszkolu ma nawierzchnię do naprawy, i konieczność 

wycięcia suchego drzewa przy tej ulicy.  

Radny Artur Sierawski poprosił o namalowanie znaków poziomych na skrzyżowaniu ulic Łabędziowej  

i Jeziornej w Krubinie. 
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Radny Edwin Zezoń zapytał o etap modernizacji ruchu drogowego w rejonie przejazdu kolejowego 

w Michałowie-Reginowie. Następnie zapytał o realizację omawianego już wcześniej poszerzenia 

ul. Długiej, a także kiedy zostaną umieszczone słupki ostrzegawcze przy ul. Długiej i ul. Głównej. 

Podziękował również za wykonane pobocza na ul. Polnej.  

Wójt Gminy Wieliszew Paweł Kownacki odpowiedział zgodnie z posiadaną wiedzą. 

Radny Edwin Zezoń dopytał na jakim etapie są rozmowy w sprawie współfinansowania naprawy ulicy 

Leśnej w Michałowie-Reginowie z firmą ARYZTA i jej oddziałem zlokalizowanym przy ul. Leśnej 9. 

Sekretarz Gminy Wieliszew Agnieszka Mitjans-Szałapska poinformowała, że ustali szczegóły dotyczące 

etapu sprawyi udzieli odpowiedzi Radnemu.  

Ad. 13. Zamknięcie obrad VII sesji Rady Gminy Wieliszew. 

O godz. 13:43 Przewodniczący Rady Gminy Rafał Donarski ogłosił zakończenie obrad VII sesji Rady 

Gminy Wieliszew. 

Zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady Rady Gminy  

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępniane pod adresem: 

www.esesja.tv/transmisje_z_obrad/437/rada-gminy-wieliszew.html 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                                                  Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew 

                                                               Rafał Donarski 

 

Przygotowała: Małgorzata Więckiewicz 

http://www.esesja.tv/transmisje_z_obrad/437/rada-gminy-wieliszew.html

